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P r o t o k ó ł  Nr XXI/17  

z sesji Rady Gminy Narewka odbytej w dniu 26 kwietnia 2017 r.  

w Urzędzie Gminy Narewka ul. Białowieska 1 

Obecni radni: 

1. Niedźwiedź Andrzej Marcin   - zam. Kapitańszczyzna 

2. Birycka Barbara     - zam. Siemianówka 

3. Gresiuk Anna     - zam. Siemianówka 

4. Birycki Igor Janusz    - zam. Lewkowo Stare 

5. Chlabicz Leon     - zam. Narewka 

6. Ciełuszecki Jan     - zam. Lewkowo Nowe 

7. Drozd Jerzy     - zam. Narewka 

8. Gieryng Agnieszka Maria   - zam. Świnoroje 

9. Kalinowski Paweł    - zam. Nowe Masiewo 

10. Krasnopolski Mirosław   - zam. Narewka 

11. Ptaszyńska Iwona    - zam. Cieremki 

12. Romańczuk Anatol    - zam. Guszczewina 

13. Sadowski Stanisław    - zam. Tarnopol 

 Radny nieobecny: 

1. Borowska Tamara     - zam. Planta 

2. Pańkowska Walentyna   - zam. Narewka 

W sesji ponadto udział wzięli: 

1. Pawilcz Mikołaj            - Wójt Gminy 

2. Olejnicka Urszula     - Z-ca N-czego N-ctwa Browsk  

3. Zajkowski Mariusz    - K-nt Placówki Str. Granicz. 

4. Lewsza Maria     - Dyrektor Zespołu Szkół 

5. Zubrycki Piotr     - sołtys sołectwa Babia Góra 

6. Rejent Helena     - sołtys soł. Eliaszuki, Dyr. GOK 

7. Kiczkaluk Włodzimierz   - sołtys sołectwa Grodzisk 

8. Saczko Olimpia              - sołtys sołectwa Guszczewina 
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9. Sołowiej Kazimierz    - sołtys sołectwa Janowo 

10. Chodakowski Jerzy    - sołtys sołectwa Krynica 

11. Wojciechowski Jan    - sołtys sołectwa Leśna   

12. Ciełuszecki Jan    - sołtys sołectwa Lewkowo Nowe 

13. Bondaruk Eugeniusz    - sołtys sołectwa Lewkowo Stare 

14. Łomaszkiewicz Jarosław            - sołtys sołectwa Nowe Masiewo 

15. Łuksza Helena     - sołtys sołectwa Michnówka 

16. Korolczuk Maria    - sołtys sołectwa Nowa Łuka 

17. Gryc Mieczysław    - sołtys sołectwa Narewka 

18. Łuksza Michał     - sołtys sołectwa Olchówka 

19. Zdanowski Aleksander   - sołtys sołectwa Planta 

20. Suchodoła Witalis    - sołtys sołectwa Podlewkowie  

21. Kardasz Mikołaj    - sołtys sołectwa Siemianówka 

22. Kajdewicz Krzysztof    - sołtys sołectwa Skupowo 

23. Hajduk Urszula    - sołtys sołectwa Tarnopol 

24. Kalinowski Paweł         - sołtys sołectwa Zabłotczyzna 

Obrady XXI sesji Rady Gminy otworzył o godz. 10:00 Przewodniczący 

Rady Gminy Narewka Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź i im przewodniczył. 

Po powitaniu zebranych i stwierdzeniu prawomocności obrad /w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał/ Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek dzienny 

posiedzenia.  

Zabierając głos Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt wyjaśnił, że proponuje się Radzie 

Gminy projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/84/16 Rady Gminy 

Narewka z dnia 23 lutego 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Narewka, który to projekt nie był 

przedstawiany na posiedzeniach komisji i jeśli Rada Gminy wyrazi zgodę będzie 

on procedowany w dniu dzisiejszym, a jeśli nie to na kolejnej sesji. Uchwała Nr 
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XII/84/16 miała charakter uchwały intencyjnej i dotyczyła woli przystąpienia do 

prac nad Programem. Nie była uchwałą w rozumieniu ustawy o Rewitalizacji.  

Tryb przygotowania programu rewitalizacji w oparciu o ustawę o Rewitalizacji 

jest skomplikowany i zbędny.  

Trybem aktualnie bardziej właściwym i odpowiadającym potrzebom gminy jest 

tryb zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 r. poz. 446) i przygotowanie Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Narewka.  

Następnie głos zabrał Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka, który zgłosił 

wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wzniesienia pomnika. W uzasadnieniu wniosku odczytał podstawę prawną 

uchwały i stwierdził, że zmiana ustawy o samorządzie gminnym z 2017r., poz. 

730 nie odnosi się do meritum sprawy, a ponadto art. 18 ust. 2 pkt 13 tej ustawy 

stanowi, że do wyłącznej właściwości rady należy podejmowanie uchwał w 

sprawach herbu gminy, nazw ulic i placów będących drogami publicznymi lub 

nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu ustawy o drogach publicznych, a także 

wznoszenia pomników. Odczytał stanowisko, z którego wynika, że uchwała 

rady gminy jest zbędna, jeśli inwestycja powstaje z prywatnej inicjatywy i 

środków. Pomnik jako budowla w rozumieniu Prawa budowlanego wymaga 

uzyskaniu decyzji o pozwoleniu na budowę. Cytował fragmenty ustawy –Prawo 

budowlane dot. budowli. Mówił, że jeśli Nadleśnictwo posiada pozwolenie na 

budowę może pomnik budować bez akceptacji /uchwały/ rady gminy. 

Wnioskodawca nie autoryzował /nie podpisał/ załączników. Proces budowlany 

jest już rozpoczęty, a  Rada Gminy jego zdaniem ma podjąć nie zgodną z 

prawem uchwałę.  

Podjęcie uchwały byłoby istotnym naruszeniem praw osób trzecich jako 

właścicieli danej nieruchomości. 

Uważa, że nie należy podejmować takiej uchwały. Proponował przegłosowanie 

wniosku.  
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Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy w nawiązaniu do głosu Pana radnego 

poinformował, że wnioskodawcą podjęcia uchwały był Nadleśniczy 

Nadleśnictwa Browsk, który złożył wniosek na ręce Przewodniczącego Rady 

Gminy. Mówił, że kwestie budowlane są poza zakresem Rady Gminy i nikt nie 

chce wprowadzić czegoś, co jest sprzeczne z ustawą o samorządzie gminnym. 

Nie może być mowy o naruszeniu praw osób trzecich. Formułą grzecznościową 

byłoby podjęcie uchwały. Czy zostanie popełniony błąd określi Wojewoda w 

ramach nadzoru, jeśli uchwała zostanie podjęta. Kwestia pozwolenia na budowę 

jest sprawą Nadleśnictwa. 

Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka mówił, że ustawa o samorządzie 

gminnym określa co może rada gminy i nie należy sugerować radzie podjęcie 

nie zgodnej z prawem uchwały. Jego zdaniem uchwała w sprawie wzniesienia 

pomnika byłaby akceptacją samowoli budowlanej, jeśli Nadleśnictwo nie ma 

odpowiednich dokumentów na budowę pomnika. Na temat, czy ten pomnik jest 

akceptowany, czy nie przez społeczeństwo nie wypowiada się. 

Pani Urszula Olejnicka – Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Browsk 

mówiła, że wszystkie procedury zostały zachowane. Wystąpiono do Rady 

Gminy, żeby Rada wiedziała co robią i to zaakceptowała. Pomnik ma być 

ustawiony na terenie administrowanym przez Nadleśnictwo. Nieprawdą jest, że 

już wszystko zostało ustalone. Wizualizacja pomnika została ustalona w wyniku 

konkursu ogłoszonego przez Regionalną Dyrekcję Lasów Państwowych w 

Białymstoku. Nadleśnictwo nie chciało narażać Rady Gminy na podjęcie 

niezgodnej z prawem uchwały. 

Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź – Przewodniczący Rady Gminy uważa, że nie 

należy przeszkadzać, jeśli Nadleśnictwo chce wybudować pomnik 

Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy stwierdził, że w projekcie uchwały nie ma 

mowy o legalizacji czegokolwiek, akceptuje się wizualizację, nie pomnik. 

Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka podkreślił, że jeśli na załącznikach 

do projektu uchwały nie ma podpisu nie są one dokumentem. 
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           Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie, kto jest za 

wykreśleniem z porządku dziennego projektu uchwały w sprawie wzniesienia 

pomnika /wniosek formalny Pana Leona Chlabicza/. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, 2 radnych 

było za wykreśleniem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wzniesienia pomnika, 6 było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie proponowany porządek 

dzienny XXI sesji. W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy 13 głosami – za 

przyjęła porządek dzienny. 

Porządek obrad XXI sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski i interpelacje radnych. 

3. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2017 - 

2031. 

4. Zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

5. Powzięcie uchwał w sprawach: 

    - zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Narewka, 

    - wprowadzenia stałego zakazu sprzedaży, podawania, spożywania oraz 

wnoszenia napojów alkoholowych na określonym obszarze Gminy Narewka w 

celu zapewnienia porządku publicznego, 

    - wzniesienia pomnika, 

    - zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, 

   - zmieniająca uchwałę Nr XII/84/16 Rady Gminy Narewka z dnia 23 lutego 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Narewka. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XX a XXI sesją 

Rady Gminy. 
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7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

8. Wolne wnioski. 

Do punktu 1 - przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź zwrócił 

się do radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu z XX sesji Rady 

Gminy? 

Do protokołu z XX sesji Rady Gminy radni żadnych uwag nie zgłosili i w 

zarządzonym głosowaniu 12 głosami – za, 1 – wstrzymujący się przyjęli. 

Do punktu 2 - wnioski i interpelacje radnych. 

 W tym punkcie porządku dziennego głos zabrali: 

1.Pan Jan Ciełuszecki – radny ze wsi Lewkowo Nowe wnioskował o zmianę 

trasy kursu porannego autobusu do Białegostoku – odjazd z Narewki o godz. 

6:42 tak, żeby kursował przez Grodzisk, Plantę, Lewkowo Nowe, Lewkowo 

Stare , Eliaszuki. 

2. Pan Jerzy Drozd – radny zam. w Narewce podziękował o podsypanie 

gminnych dróg żwirowych na terenie  sołectwa Skupowo. Wnioskował o 

podsypanie drogi do Podłaszczyka. 

3. Pani Iwona Ptaszyńska – radna ze wsi Cieremki wnioskowała o uzupełnienie 

ubytków w nawierzchni drogi powiatowej Lewkowo Stare – Suszcza. 

4. Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź – Przewodniczący Rady Gminy, radny ze 

wsi Kapitańszczyzna wnioskował o wyrównanie drogi Kapitańszczyzna – Waśki 

oraz o ustawienie luster przy przejeździe kolejowym na drodze wojewódzkiej  

Nr 687. Jest tam słaba widoczność, gdyż tor przebiega pod kątem ostrym. 

Do punktu 3 - zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na 

lata 2017 - 2031. 

 Propozycję zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na 

lata 2017 – 2031 przedstawił Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt. 

Do przedstawionej propozycji zmian żadnych uwag nie zgłoszono. 
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 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Narewka na lata 2017 – 2031. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXI/150/17 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 

2017 – 2031 

- stanowiącą zał. Nr 1 

Do punktu 4 - zmiany w budżecie gminy na 2017 r. 

 Propozycję zmian w budżecie gminy na 2017 r. przedstawił Pan Mikołaj 

Pawilcz – Wójt. 

Do przedstawionej propozycji zmian w budżecie radni żadnych uwag nie 

wnieśli. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

 W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada 

Gminy 13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXI/151/17 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r. 

- stanowiącą zał. Nr 2 

Do punktu 5 - powzięcie uchwał. 

            Wszystkie projektu uchwał w tym punkcie porządku obrad kolejno, 

bezpośrednio przed poddaniem danego projektu uchwały pod głosowanie 

przedstawiał, omawiał i uzasadniał Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Narewka. 
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W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXI/152/17 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Narewka  

- stanowiącą zał. Nr 3 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia stałego zakazu, sprzedaży, podawania, 

spożywania oraz wnoszenia napojów alkoholowych na określonym obszarze 

Gminy Narewka w celu zapewnienia porządku publicznego. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXI/153/17 

w sprawie wprowadzenia stałego zakazu sprzedaży, podawania, spożywania 

oraz wnoszenia napojów alkoholowych na określonym obszarze Gminy 

Narewka w celu zapewnienia porządku publicznego 

- stanowiącą zał. Nr 4 

          Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały w sprawie 

wzniesienia pomnika głos zabrał Pan Leon Chlabicz – radny ze wsi Narewka, 

który w kwestii uzupełnienia swojej wcześniejszej wypowiedzi w tej sprawie 

stwierdził, że rada gminy podejmując taką uchwałę naruszy ustawowe 

kompetencje rady i stworzy precedens prawny. Uważa, że jeśli ustawodawca nie 

daje kompetencji to Rada Gminy bierze na siebie odpowiedzialność podejmując 

taką uchwałę. 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wzniesienia pomnika. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

większością głosów tj. 6 głosów – za, 2 – przeciw, 5 – wstrzymujących się 

powzięła: 
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 u c h w a ł ę  Nr XXI/154/17 

w sprawie wzniesienia pomnika 

- stanowiącą zał. Nr 5 

 Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

13 głosami – za, O – przeciw, O – wstrzymujących się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXI/155/17 

w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków 

- stanowiącą zał. Nr 6 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź poddał 

pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/84/16 Rady 

Gminy Narewka z dnia 23 lutego 2016 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Narewka. 

W zarządzonym głosowaniu, w którym udział wzięło 13 radnych, Rada Gminy 

większością głosów tj. 10 – za, O – przeciw, 3 – wstrzymujące się powzięła: 

 u c h w a ł ę  Nr XXI/156/17 

zmieniającą uchwałę Nr XII/84/16 Rady Gminy Narewka z dnia 23 lutego 2016 

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Narewka 

- stanowiącą zał. Nr 7 

Do punktu 6 - sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między XX 

a XXI sesją Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Marcin Niedźwiedź udzielił 

głosu Panu Mikołajowi Pawilcz – Wójtowi Gminy w celu przedstawienia 

sprawozdania z działalności Wójta w okresie miedzy XX a XXI sesją Rady 

Gminy. 
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 /sprawozdanie – zał. Nr 8 – w załączeniu/ 

Do sprawozdania z działalności wójta żadnych uwag nie zgłoszono i 

jednomyślnie przyjęto. 

Do punktu 7 – odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

           Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych udzielił Pan  Mikołaj 

Pawilcz – Wójt. I tak: 

- wniosek o zmianę porannego kursu autobusu z Narewki do Białegostoku 

zostanie przekazany do PKS Białystok. Można zaproponować, żeby autobus 

kursował trasą Narewka – Mikłaszewo – Leśna – Siemianówka – Tarnopol – 

Lewkowo Nowe – Lewkowo Stare i wówczas także mieszkańcy Siemianówki i 

innych wsi mogliby dojechać do Białegostoku, 

- droga do Podłaszczyka w Skupowie zostanie podsypana, 

- wniosek o uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi powiatowej Lewkowo 

Stare – Suszcza został przekazy do ZDP po posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w dniu 20 kwietnia 2017 r., 

- droga do Wasiek zostanie wyrównana, 

- nie są ustawiane lustra drogowe przy przejazdach kolejowych i nie będzie też 

ustawione przy przejazdach na drodze wojewódzkiej Nr 687. 

Do punktu 8 – wolne wnioski. 

 W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1.Pan Mieczysław Gryc – sołtys sołectwa Narewka prosił, żeby uchwały, które 

nie zostaną dołączone sołtysom do pliku z zaproszeniami na sesję były 

wykładane na stołach przed sesją. Wnioskował, żeby uwolnione po przetargach 

środki na inwestycje przeznaczyć na przebudowę kanalizacji sanitarnej od 

osiedla mieszkaniowego przy ul. Hajnowskiej w Narewce za posesję kościoła. 

2. Pan Jan Wojciechowski – sołtys sołectwa Leśna wnioskował o uzupełnienie 

ubytków w nawierzchni drogi powiatowej Narewka – Leśna, wycięcie suchych 

drzew przy tej drodze i podcięcie gałęzi, gdyż zdarza się, że gałęzie się odłamują 
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i padają na drogę, a tym samym stwarzają zagrożenie bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym. Mówił o potrzebie podsypania drogi do pola P. D. Łuszyńskiego. 

3. Pan Krzysztof Kajdewicz – sołtys sołectwa Skupowo podziękował za 

podsypanie gminnych dróg żwirowych na terenie Skupowa. Wnioskował o 

uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi powiatowej tj. od drogi 

wojewódzkiej Nr 687 do wsi Skupowo. 

4. Pani Maria Korolczuk – sołtys sołectwa Nowa Łuka zgłosiła, że nie świeci się 

oświetlenie uliczne w Nowej Łuce. 

5. Pani Helena Łuksza – sołtys sołectwa Michnówka wnioskowała o 

uzupełnienie ubytków w nawierzchni przy świetlicy wiejskiej w Michnówce 

oraz o wstawienie przepustu drogowego na drodze do Aleksandra Charkiewicza. 

6. Pan Mikołaj Pawilcz – Wójt, który odnosząc się do głosów w wolnych 

wnioskach poinformował: 

- projekty uchwał są sołtysom wysyłane, a po remoncie sali konferencyjnej i 

zamontowaniu sprzętu audio wizualnego będą prezentowane na sesjach, 

- wniosek o uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi powiatowej Narewka – 

Leśna oraz wycięcie przy niej suchych drzew i podcięcie gałęzi zostanie 

przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- droga do pól w Leśnej /obok posesji P. sołtysa/ zostanie podsypana, 

- wniosek o uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi powiatowej do Skupowa 

będzie przekazany do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- przekazane zostanie tel. konserwatorowi oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy, że we wsi Nowa Łuka nie świeci się oświetlenie uliczne, 

- ubytki przy świetlicy wiejskiej w Michnówce zostaną uzupełnione, 

- będzie wstawiony przepust drogowy na drodze do A. Charkiewicza w 

Michnówce. 

 Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Marcin Niedźwiedź zamknął o godz. 11:00 obrady XXI sesji Rady 

Gminy i podziękował zebranym za udział. 
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 Na tym protokół zakończono. 

Do protokołu dołączono 8 załączników. 

 

Protokolant:                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

 

N. Kiczkaluk                                                             Andrzej Marcin Niedźwiedź 

podinspektor 

 


